
Nu tändas tusen juleljus 

Här kommer en julhälsning från Din församling. 

Inte hade vi kunnat ana hur 2020 skulle bli. Vi har fått ställa om hur vi 

lever och ställa in många evenemang vi hade planerat och hoppats på 

att kunna genomföra. Vi har lärt oss leva på nya sätt. 

Mitt i pandemin kommer ändå julen. De tusen juleljusen har börjat 

tändas och hoppet föds på nytt. 

I en av de gamla bibelberättelserna som vi läser varje jul, står det: 

”Det folk som vandrar i mörkret ska se ett stort ljus, över dem som 

bor i mörkrets land strålar ljuset fram.” Orden som sas för flera tusen 

år sedan är aktuella även för oss. 

Pandemin har fört många av oss in i mörkret. Vi kan ha mist nära och 

kära och kanske själva varit sjuka. Vi får minnas att på andra sidan 

mörkret finns ljuset i form av Jesusbarnet vars födelse vi firar även i 

år. Vi får inspireras av barnet som ger oss glädje, värme och kärlek 

och ge den vidare till de människor vi har kontakt med. 

Något av det viktigaste pandemin lärt oss är att vi har fått tänka 

igenom vad som är det viktigaste i livet, vad som är meningsfullt och 

kanske våga släppa taget om det som inte är så viktigt. Vi har fått lära 

oss att umgås och bry oss om varandra på nya sett. 

För många av oss är vaccinet ljuset i mörkret. Det ger oss hopp om att 

få leva friare igen. Vi får ta med oss det goda i erfarenheterna efter 

Covid 19.  

Även i år tänds tusen juleljus. 



För livets skull får vi: 

Hålla avstånd - Hålla ut - Hålla i  

God Jul och Gott Nytt 2021 önskar  

Margareta Carlenius, Din kyrkoherde 


